
Interpelácia č. 121/2017   
 
 
8. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 31.7.2017  
 
 
 
Tomko: 
Interpelácia na zimný štadión, tu mám aj podnet občana, či  bude fungovať mestská kolkáreň. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade zimného štadióna, otázka verejnosti na kolkáreň. S touto sa zatiaľ neuvažuje, aby 
bola spustená aj z technických dôvodov. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 


